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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till näringsminister Ibrahim Baylan (S)

2020/21:1143 Utvärderingen av näringspolitiken

Sverigedemokraterna har länge påtalat brister i det offentligas stöd till 
näringslivet. Rapporter från såväl myndigheten Tillväxtanalys som enskilda 
akademiker och intresseorganisationer har menat på att effekten av olika 
offentliga näringspolitiska stöd antingen är snudd på obefintliga eller omöjliga 
att mäta – häribland ryms Vinnovas innovationsstöd, statligt riskkapital, EU-
program och så vidare. 

Denna fråga aktualiserades av Riksrevisionens granskningsrapport 
Effektutvärderingar av näringspolitiken – bristande tillförlitlighet (RIR 
2020:30). I rapporten har Riksrevisionen granskat 37 utvärderingar av effekter 
av näringspolitiken mellan 2015 och 2018. Av dessa var det endast 2 som 
uppfyller de krav som en tillförlitlig effektutvärdering bör uppfylla. 

Brister i effektutvärderingen är en återkommande kritik, vilket torde väcka 
frågan hos regeringen om i vilken utsträckning det offentliga ska fortsätta med 
denna verksamhet. Skattemedel ska brukas varsamt, och om det inte går att 
mäta om delar av näringspolitiken ger önskad effekt eller om det är helt bortom 
rimliga tvivel att den inte ger önskad effekt bör man antingen strukturera om 
delar av den eller avsluta densamma.  

Med anledning av detta vill jag fråga näringsminister Ibrahim Baylan:

 

Avser ministern att vidta några åtgärder med anledning av den ovan beskrivna 
kritiken från Riksrevisionen?

………………………………………

Tobias Andersson (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-12-22
Besvaras senast
2021-01-05
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


